
GIGABYTE 
FORCE K7 Wireless Gaming Keyboard 
Quick Start Guide 
 

Quick Start guide in other languages can be downloaded from GIGABYTE’s official website. 

Please visit www.gigabyte.com for more product information. 

Installation 
1. System requirement: PC with built-in USB 

2. OS Supported: Windows® XP / Vista/ 7/ 8  

3. Insert the AAA batteries into the battery slot 

4. Plug the FORCE K7 receiver into the USB port of your computer. 

5. Wait until your PC detects the FORCE K7 

 

Support 
Register your FORCE K7 on Aivia Forum www.aivia.gigabyte.com to get free online technical 

support. 

 

Instructions  

 
*Actual keyboard may differ for each region. 

 

A Hot-link function keys (f1~f12)  

B Anti-ghoting capability  

C Extended wrist rest area  

D Zoom control wheel 

E Volume control wheel 

F Windows lock key 

G Non-slick rubber feet stands 

 

 

 



○A  Zoom Control Wheel 

Scroll up and down to adjust the zoom level 

Press down on the wheel to restore the zoom to 100%  

(The function works under IE/Chrome webpage and windows 

image viewer) 

○B  Volume Control Wheel 

Scroll up and down to adjust the volume 

Press down on the wheel to mute  

 

 

Windows Lock Functionality 

The Win-lock key will disable the Windows key and prevent 

accidental activation of the Windows Start function during 

gaming session. To reactive the Windows key, just press again 

the Win-lock key 

 

 

 

Anti-ghosting Capability Around WASD Cluster 

 

Anti-ghosting capability around the WASD cluster on FORCE K7 guarantees the 

general gaming combination keys are registered and executed without conflict. 

Never be hurt by the missing signal failure during you press multiple keys 

simultaneously for the gaming commands. 

*The FORCE K7 wireless supports up to Q/W/A/S/D /left shift/ space 7 simultaneous 

key-presses without conflict!  

 

 

 

 



Hot-link Function Keys 

 

Fn+F1 Launch Wed Browser 

Fn+F2 Google Homepage 

Fn+F3 Facebook Homepage 

Fn+F4 Twitter Homepage 

Fn+F5 Open Email Box 

Fn+F6 Task Manager 

Fn+F7 Calculator 

Fn+F8 Run Media Player 

Fn+F9 Play/Pause 

Fn+F10 Stop Playing 

Fn+F11 Previous Playing Item 

Fn+F12 Next Playing Item 

 
Maintenance 
1. Should you have trouble operating the keyboard properly, please contact GIGABYTE 

customer service center on www.gigabyte.com for support. Do not attempt to service or fix 

the device yourself at any time. 

2. Do not take the keyboard apart (doing so will also void your warranty) and do not remove 

the keycaps under any circumstance.  

3. Keep your keyboard away from liquid, humidity or moisture. Operate your keyboard only 

within the specified temperature range of 0°C (32°F) to 40°C (104°F). Should you operate it 

in a temperature that is beyond this range, unplug and switch off the device in order to let the 

temperature stabilize within the optimal temperature range. 

 

Safety 

Caution: 

• Please DO NOT directly look into the laser beam. 

• Keep batteries away out of children. 



• Dispose or recycle the worn-out batteries in accordance of Local and 

National Disposal Regulations. 

• Risk of explosion if battery is replaced by an incorrect type. Use and 

replace only with the same type and rating as the batteries provided.  

 

FCC Declaration: 

 This device has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 

pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection against harmful interference in a residential installation. This equipment 

generates, uses and can radiated radio frequency energy and, if not installed and used in 

accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. 

However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation If 

this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can 

be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct 

the interference by one or more of the following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna. 

-Increase the separation between the equipment and receiver. 

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 

receiver is connected. 

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

 

 This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to   the following 

two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device 

must accept any interference received, including interference that may cause undesired 

operation. 

 

Important information 
Long period of repetitive motion using an improperly set-up workplace, or incorrect body 

posture may be associated with physical discomfort and injury to nerves, tendons, and 

muscles. 

 

Production Information: 

FORCE K7 Wireless Gaming Keyboard 

Model No.: GK-FORCE K7 Wireless 

 

 

 

 



GIGABYTE 
FORCE K7 Stealth Gaming Keyboard 
快速指南  (繁中版) 
 

安裝說明 
1. 硬體需求: 內建 USB 連接埠的電腦 

2. 作業系統: Windows® XP / Vista/ 7/ 8  

3. 將 FORCE K7 接收器插入電腦的 USB 連接埠 

4. 等候電腦偵測到新增裝置，此時鍵盤背光也會亮起 

 

支援服務 
請至「Aivia 論壇」www.aivia.gigabyte.com 註冊並登錄您的FORCE K7序號，可享受免費線上技術

支援 

 

鍵盤功能指示 

 
*實際的按鍵配置或文版可能會因地區而有所不同 

 

A 複合功能熱鍵(f1~f12)  

B 防鬼鍵功能 

C 延伸鍵盤扶手 

D 縮放控制滾輪 

E 音量調節滾輪 

F 鎖定 Windows 鍵 

G 防滑橡膠腳架 

 

 

 

 

 

 



 

○A  縮放控制滾輪 

上下滾動控制縮放顯示比例大小 

直接按壓縮放控制滾輪可以回復 100%顯示比例 

○B  音量控制滾輪 

上下滾動音量控制滾輪以調整音量大小 

直接按壓音量控制滾輪可以快速切換靜音  

 

 

 

鎖定 Windows 鍵功能 

Win‐lock  鍵會鎖定 Windows 快速鍵，避免遊戲中因為不小心觸發

Windows 開始選單的功能，造成遊戲被迫中斷。如果要解除鎖定，只

要再次按下 win‐lock 鍵，就可以恢復 Windows 鍵的功能   

 
 

 
WASD 遊戲指令區域防鬼鍵功能 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

FORCE K7 針對遊戲中經常使用的 WASD 遊戲指令區域，特別設計了防鬼鍵功能，確保一般遊

戲中常出現的複合按鍵指令都能完全觸發執行、不衝鍵，讓您盡情施放指令密技而不再擔心掉鍵

問題。 

* FORCE K7 最高可支援 Q/ W/ A/ S/ D / 左 shift/ 空白鍵 七鍵同時輸出不衝突！  

 
 
 
 
 
 
 



複合功能熱鍵 

 

 

Fn+F1 開啟網頁瀏覽器 

Fn+F2 Google 首頁  

Fn+F3 Facebook 首頁 

Fn+F4 Twitter 首頁 

Fn+F5 開啟郵件信箱 

Fn+F6 啟動工作管理員 

Fn+F7 小算盤 

Fn+F8 啟動多媒體播放器 

Fn+F9 播放/暫停 

Fn+F10 停止播放 

Fn+F11 上一首 

Fn+F12 下一首 

 

產品維護 
1. 如果您在操作鍵盤(滑鼠)時遇到任何障礙，請直接洽詢技嘉科技官網 www.gigabyte.com 客服中心

尋求支援。請勿自行維修鍵盤(滑鼠)。 

2. 請勿自行拆解鍵盤(滑鼠)，這可能會喪失保固效力。強烈建議不管任何情況，都不要將鍵帽拔除。 

3. 請將您的鍵盤(滑鼠)遠離各種液體或潮濕環境，並且只在室溫攝氏0°C ~ 40°C之間的操作鍵盤(滑

鼠)，如果超過這個溫度範圍，請先拔除接頭或關閉電源，等候溫度恢復合適範圍再行操作。 

 
安全規範 
警告: 

 此產品會發射雷射光束，請避免直視雷射頭。 

 不可以使用望遠鏡等光學儀器觀看雷射光束。 

 不可在兒童附近使用雷射裝置，也不宜讓兒童操作此雷射裝置 

 請避免讓兒童取得本裝置的電池等細小物件。 

 請務必及時將老舊或耗損的電池取出，並依照當地回收與全國廢棄物處理規定進行回收或處理。 



 不當使用電池有可能使電池內的化學液體流出、過熱或爆炸。電池內的溶液具有腐蝕性，會腐蝕皮

膚，甚至可能有毒。 

 如果更換不正確的電池形式可能會有爆炸風險。 

 使用非充電電池，請勿強行充電，否則可能會有爆炸的風險。 

 

據 NCC「低功率電波輻射性電機管理辦法」規定: 

第十二條 經型式認證合格之低功率射頻電機，非經許可，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、   

         加大功率或變更原設計之特性及功能。 

第十四條 低功率射頻電機之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即 

         停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前項合法通信，指依電信法規定作業之無線電通 

         信。低功率射頻電機需忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。 

 

 

產品資訊 
FORCE K7 Wireless Gaming Keyboard 

FORCE K7 無線遊戲鍵盤 

Model No.[型號]: GK-FORCE K7 Wireless 

Product Name[品名]: 無線遊戲鍵盤 

 

 

 

 


